
Protokoll	fra	styremøte	for	Norsk	Engelsksetterklubb	13/11	2019	
 

Tilstede:	Iver	Melby	(Leder),	Terje	Strickert	Samdal	(nestleder),	Grete	Haugan	Sætrang	(styremedlem)	
Stein	Martinsen	(styremedlem),	Øivind	Skurdal	(styremedlem),	Heidi	Vileid	Gärtner	(varemedlem)	og	
Dag	Kleven	(varamedlem).	I	tillegg	var	påtroppende	klubbredaktør	i	Fuglehunden	Ragnar	Bøifot	med	
på	sak	60/19.	

Forfall:	Ingen.	Referent:	Øivind	Skurdal	

	

Sak	59/19	Protokoll	styremøte	4/9	
Det	var	ingen	merknader	til	referat	fra	forrige	styremøte	4.	september	2019.		
Vedtak:	Referat	fra	forrige	styremøte	ble	godkjent	
	
Sak	60/19:	Drøfte	tilsendt	forslag	fra	Fuglehunden	
Vi	har	fått	en	henvendelse	fra	Fuglehunden	vedrørende	organisering	av	bladet	og	redaktørenes	rolle.	
Saken	ble	diskutert	grundig	med	påtroppende	klubbredaktør	Ragnar	Bøifot.	Ragnar	og	Iver	
utarbeider	et	svar	til	Fuglehunden.	

Sak	61/19:	Foreløpig	status	økonomi	
NESK	har	pr.dato	2488	betalende	medlemmer	og	143	medlemmer	som	fortsatt	ikke	har	betalt.	
Økonomien	er	god	og	det	forventes	at	resultatet	vil	bli	i	tråd	med	budsjett	for	2019.	 	
	 	 	 	
Sak	62/19:	Sponsorer		
Stein	orienterte	om	aktive	sponsorer.	Det	er	en	positiv	trend	i	sponsor-situasjonen.	Totalt	vil	
inntekter	på	sponsorer	ligge	godt	over	budsjett.	
	

Sak	63/19:	Rutiner	trekning	av	gavekort	
Terje	orienterte	om	rutiner	rundt	trekningen	av	gavekort	i	vervekampanjen.	Dette	vil	bli	gjort	av	
Terje	i	Excel	sammen	med	vitne.	Resultatet	vil	bli	kunngjort	på	nettside	den	15.	desember.	
Dette	er	i	tråd	med	gjeldende	regelverk.	
	
Sak	64/19:	Medlemssituasjonen	
Klubben	har	en	økende	medlemsmasse.	Styret	er	meget	godt	fornøyd	med	medlemssituasjonen.	
	
Sak	65/19:	Planleggingen	av	styremøte	i	januar	
Styremedlemmer	 sender	 inn	 forslag	 til	 saker	 slik	 at	 vi	 får	 et	 godt	 og	 konstruktivt	 styremøte	 på	

Nordfjell		
i	januar.	
	
Sak	66/19:	DK-situasjonen	ved	Grete	
Grete	orienterte	om	DK-situasjonen.	Hun	har	 sendt	ut	 informasjon	 til	 alle	 og	 fått	 tilbakemeldinger	

som		
vil	bli	svart	på.	Det	vil	bli	sendt	ut	informasjon	så	snart	det	er	behov.	
	



	
	
Sak	67/19:	Dropbox	
Det	er	nå	opprettet	en	egen	Dropbox	som	skal	fungere	som	arkiv	for	styrepapirer.	Grete	er	
administrator	og	gir	nødvendige	tilganger.	
	
Sak	68/19:	Eventuelt	

- Det	er	innkommet	forslag	på	kandidater	hedersbevisninger	som	diskutert	i	styret.	
- Stein	orienterte	om	saken	vedrørende	retusjering	på	dekkene	til	de	vinnende	lag	under	NM.	

Saken	 er	 også	 behandlet	 i	 FKF.	 Norsk	 Pointerklubb	 har	 beklaget	 saken.	 Alle	 berørte	 er	
orientert.	

- Vi	har	fått	henvendelse	via	Arne	Hovde	fra	Finsk	Engelsksetter	klubb	om	å	arrangere	Nordisk	
Match.	Arne	gis	fullmakt	til	å	videreføre	samtalene	med	Finland.	

	
	
	
	

Styremøtet	ble	avsluttet	13.11	kl.	21:00	

	

	

	


